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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Ön szerint miért nem válaszol az illetékes miniszter 
„Az MTA Fenntartható Fejlődés Elnöki Bizottságának javaslata alapján hajlandó-e a 
kormány nyilvánosságra hozni az akkumulátorgyárak monitoring- és haváriaterveit, és 
megteremteni a szakmai és társadalmi ellenőrzés lehetőségét?” című írásbeli kérdésre?" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!
 
K/6603-as  számon írásbeli  kérdést  nyújtottam be  a  hazai  akkumulátorgyártás  témájában Lantos
Lajos Csaba, Miniszter Úrhoz. Az írásbeli kérdésemben az alábbira kérdeztem rá, melyre érdemi
válasz a mai napig nem érkezett:
 
„Az  MTA Fenntartható  Fejlődés  Elnöki  Bizottságának  javaslata  alapján  hajlandó-e  a  kormány
nyilvánosságra  hozni  az  akkumulátorgyárak  monitoring-  és  haváriaterveit,  és  megteremteni  a
szakmai és társadalmi ellenőrzés lehetőségét?”
 
Szeretném a figyelmét felhívni, hogy az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 98. § (1)
bekezdésének értelmében úgy rendelkezett, hogy
 
„Az állami szervek kötelesek a  képviselőket  megbízatásuk ellátásában támogatni,  és részükre a
munkájukhoz szükséges felvilágosítást megadni.”
 
 
A fentiekre tekintettel az alábbi kérdésekben kérem válaszát:
 

• Ön szerint miért nem válaszol a miniszter a fent említett írásbeli kérdésre, illetve Ön 
szerint mi az oka annak, hogy a feltett kérdésre nem kaptam érdemi választ, milyen okból 
titkolózik a miniszter?



• Nem érzi azt, hogy kötelessége lenne a kormány tagjainak az érdemi válaszadás a hozzájuk
intézett konkrét és tételesen feltett kérdésekre, már csak azért is, mivel azt a vonatkozó 
törvény kötelezettségként írja elő számukra.

 
Végül újra kérdezem: 
 
Az MTA Fenntartható Fejlődés Elnöki Bizottságának javaslata alapján hajlandó-e a kormány
nyilvánosságra hozni az akkumulátorgyárak monitoring- és haváriaterveit, és megteremteni a
szakmai és társadalmi ellenőrzés lehetőségét?
 
Megtisztelő válaszát megköszönöm!
 
Budapest, 2024. február 07.

 
                                                      Dr. Oláh Lajos
                             Teréz- és Erzsébetváros országgyűlési képviselője
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